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På befaring: Christer Salvesen (t.v.) og Svein Anders Heggem fra Brekkestø Vel, Øystein Bergestig og Jan Olav Johnsen fra kommunen, og ordfører Einar 
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– Det har vært «så som så» noen år, sier Svein Anders Heggem, leder av Brekkestø vel. 

Onsdag inviterte han ordfører og administrasjon med på befaring på Brekkestø brygge. 

– Det har vært veldig vanskelig å få kommunen til å prioritere å komme ut hit, sier Heggem. 

På befaringen ble det pekt på manglede vedlikehold og forfall på bygg og eiendom som kommunen eier. 

– Gjennom årene har vi sagt ifra om mye, små og store ting, og revet oss i håret fordi det ikke skjer noe. For eksempel: For et par år siden var det ikke 
vann i vasken på toalettet. Det tok fem uker å få fikset det, forteller Heggem. 

– Målet med befaringen er blant annet å få på plass et slags system. Noe konkret, sier Heggem. 

Toalettet 

Toalettanlegget skal ha blitt bygget i samarbeid mellom kommunen og velforeningen for 33 år siden. 

– Lillesand kommune overtok ansvaret for vedlikeholdet for åtte-ni år siden, sier Heggem. 

Nå ser det ut som bygget kunne trengt nettopp det: vedlikehold. Maling, oppussing, og utskiftning av noen bord og et vindu. 
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– De siste årene har vi i velforeningen ordnet med å finne folk som vil vaske det, og videresendt timelister til kommunen. Nå synes vi det er vanskelig å 
rekruttere, og håper kommunen kan overta ansettelsesforholdet, sier Heggem. 

– Vi har et sommerjobb-program i kommunen, der vi engasjerer 40–50 ungdommer. Jeg skal høre med administrasjonen om det er to som kanskje kan 
jobbe her i sommer, sier ordfører Einar Holmer-Hoven. 

Å male toalettanlegget på utsiden er en relativt enkel jobb: 

– Vi bare skjærgårdsbåten og maler fra bauglemmen. Innendørs er det litt mer jobb. Men får vi vasket og malt gulvet, og malt listene, er vi godt i gang, 
sier Jan Olav Johnsen. 

Større oppgaver 

Videre mener velforeningen det er på tide med en ordentlig kontroll av dampskipsbrygga, samt vedlikehold og fjellsikring: 

– Dere må gjerne komme tilbake når det er lavere vann, sier Christer Salvesen, også fra Brekkestø Vel. 

– Brygga ligger egentlig på et skjær. Også har de steinsatt senere. Det bør blant annet sjekkes hvor mye de har beveget seg, sier Heggem. 

– Det skjer ganske mye når sjøen først begynner å vaske. Og det er i alles interesse å bevare det som det har vært, sier Salvesen. 
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Lengre inne har veien seget. Noen stabbesteiner har forskjøvet seg, er på vei ut, og fyllmassen vaskes ut. Dette har også medført flere humper i veien. 

– Det er mange støtfangere på dyre biler som skraper nedi her, forteller Salvesen. 

Ved brygga er det plassert noen benker. Bak dem ruver en bratt fjellskrent. 

– Er det fare for at det raser ned stein fra fjellet?, spør Heggem. 

Vil rydde opp i avtalene 

– Brekkestø er et av de største utstillingsvinduene for Lillesand. Og her virker det som det er ansvarsområder som faller litt mellom to stoler. I første 
omgang tenker jeg det er viktig å få klare ansvarsforhold, og få det ned skriftlig, sier Einar Holmer-Hoven. 

En utfordring er at ansvar for de forskjellige tiltakene havner under forskjellige enheter i kommunen. Etter befaringen vil de prøve å kartlegge 
eksisterende avtaler, og eventuelt gjøre muntlige avtaler skriftlige. 
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– Vi kan blant annet se på en slags driftsavtale med en fordelingsnøkkel mellom kommunen og velforeningen, sier Øystein Bergestig, avdelingsleder 
for byggdrift i Lillesand kommune. 

– Det er greit å ha for fremtiden, for nå er det ingen som vet hvem som gjør hva, sier Holmer-Hoven. 

Årshjul? 

Velforeningen håper kommunen tar tak i de tingene som ble vist på befaringen. 

– Fremover kunne vi tenke at det opprettes et årshjul, så både kommunen og vi vet når ting skal skje, og være i orden. Blant annet ønsker vi at toalettet 
åpnes til Kristi himmelfartsdag, sier Heggem. 

– Det viktigste, i første omgang, er få gjort det litt fint her, både utvendig og innvendig, før sommeren, sier Holmer-Hoven. 

– De større tingene vil nok ta lengre tid. Men vi vil ta det med oss, og se hva vi kan gjøre, fortsetter han. 
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